

2022/2023 学年 UEA 校企合作来华留学生中文授课学士学位课程
2022/2023 UEA Bachelor's Degree Programme (Taught in Chinese)

西安石油大学

国际经济与贸易

培养方案

Syllabus of International Economics & Trade

Xi'an Shiyou University

* 以下信息摘自学校现有专业培养方案以供参考，学校保留酌情调整培养方案的权利。
具体调整请以入学当年的培养方案信息为准。

**The information below is extracted from the existing curriculum for your reference.
The university reserves the right to adjust the curriculum as appropriate. Therefore,
Please refer to the curriculum used in the year of entry as final curriculum.*

1. 专业概况 Program Overview

开设学校 University: 西安石油大学 Xi'an Shiyou University

开设学院 School: 经济管理学院 School of Economics and Management

专业名称 Major: 国际经济与贸易 International Economics & Trade

学制 Duration: 4 年 4 Years

授予学位 Awarding Degree: 经济学学士 Bachelor of Economics

2. 培养目标 Teaching Outcomes

本专业培养系统掌握国际贸易基础理论，熟悉现行国际贸易规则、惯例，了解当代国际贸易发展现状与世界经济现状，具备独立开展国际贸易业务能力，可在涉外经济贸易部门、企业、学校、科研单位等从事国际贸易类的管理、实际业务、教育、科学研究等工作的具有开拓创新意识和国际视野的高素质复合性应用

型外籍高级专门人才。

This major cultivate High-quality compound application-oriented senior foreign professionals systematically mastering the basic theory of international trade, knowing the current international trade rules, practices, understanding the contemporary international trade and the world economy, having the ability to carry out international trade business. They are able to work in foreign economic and trade departments, enterprises, schools, and research institutions engaged in international trade management, practical business, education, scientific research. The students are expected to equipped with innovative consciousness and international vision.

3. 课程设置 Curriculum

(1) 主干学科 Main Subject: 应用经济学 Applied Economics

(2) 核心课程 Main Courses: 微观经济学 Microeconomics、宏观经济学 Macroeconomics、管理学 Management、会计学 Accounting、统计学 Statistics、国际贸易理论 Theory of International Trade、国际贸易实务 International Trade Affairs、国际金融 I International Finance I、国际商务谈判 (双语) International Business Negotiation (Bilingual)、国际市场营销 I International Marketing I

4. 毕业及学士学位要求 Graduation and Degree Awarding Requirements

学生在校期间应修满 159 学分，其中必修课 91 学分，选修课 36 学分，集中实践环节 32 学分。

For graduation, Students should take 159 credits, including 91 credits in compulsory courses, 36 credits in elective courses and 32 credits in concentrated practice.

毕业授予学位：经济学学士。

Students will be awarded bachelor of economics if they meet the requirements of degree awarding.